
Provincie Flevoland

Antwoord: Ja, wij zijn bekend met het genoemde nieuwsbericht en de inhoud daarvan klopt.

Vraag’ 1: Is het college bekend met het genoemde nieuwsbericht? Zo ja, klopt de inhoud van dit 
nieuwsbericht?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van Groenlinks en Christenunie over de 
huisvesting van statushouders in Lelystad, ingediend op 14 april 2020, en de antwoorden 
daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 28 april 2020 (2597746).

Vraag 2: Waarom is het plan van aanpak dat de gemeente Lelystad t.a.v. huisvesting statushouders 
tot op heden heeft ingediend volgens Gedeputeerde Staten geen structurele oplossing?

Vraag 3: Kan het college van Gedeputeerde Staten aangeven wat de uitgangspunten en 
randvoorwaarden zijn voor een structurele oplossing t.a.v. huisvesting statushouders in de 
gemeente Lelystad?

Antwoord: In het plan van aanpak zijn diverse opties genoemd, waarvan er vier realistisch lijken te 
zijn. Wanneer deze opties allemaal worden gerealiseerd, zullen er maximaal 60 personen gehuisvest 
worden in 2020. Met deze hoeveelheid zullen echter alleen de taakstellingen van de eerste en 
tweede helft 2020 gerealiseerd worden. De achterstand 2018/2019 wordt hiermee niet ingelopen. 
Daarnaast blijft het onduidelijk hoe de toekomstige taakstellingen structureel worden gerealiseerd, 
omdat de aangedragen oplossingen op dit moment te weinig concreet zijn.

Antwoord: Hier gaan wij niet over, dit is een verantwoordelijkheid van de gemeente hoe zij hier 
invulling aangeven.

Antwoord: Nee, uiteraard zien wij dat het bijzondere en onzekere tijden zijn sinds het uitbreken 
van de Coronacrisis. Wij realiseren ons dat er nu erg veel op gemeenten afkomt en hebben dan ook 
begrip voor het verzoek van de gemeente. Wel zijn wij van mening dat zij in hun aangepaste plan 
van aanpak rekening kunnen houden met de uitgestelde termijnen, procedures, etc. door de 
Coronacrisis en de planning van de benodigde maatregelen hierop kunnen aanpassen. Uitstel tot en 
met 15 oktober 2020 voor het indienen van het aangepaste plan van aanpak vinden wij daarom te 
lang. Om deels tegemoet te komen aan het verzoek van de gemeente hebben wij de door ons 
gestelde termijn van 1 januari 2021 om de achterstanden in te lopen en dat beide taakstellingen 
over 2020 gerealiseerd zijn, verlengd van 1 januari 2021 naar 1 april 2021. Dit betekent dat wij 
uiterlijk 1 september 2020 het aangepaste plan van aanpak van de gemeente willen ontvangen. Het 
bestuurlijk overleg over de voortgang van het plan van aanpak zal hierdoor van september 2020 
naar november 2020 verplaatst worden.

Antwoord: Mocht in november 2020 blijken dat de gemeente Lelystad zich niet houdt aan de 
gemaakte afspraken of wanneer het plan van aanpak onvoldoende structurele oplossingen blijft 
bieden, dan gaan wij ons beraden op de volgende stap van de interventieladder, de 
indeplaatstreding. Uiteraard gaan wij ervan uit dat dit niet nodig is.

Vraag 4: Stemt het college van Gedeputeerde Staten in met het verzoek van de gemeente Lelystad 
voor uitstel tot 1 oktober 2020?
- Zo ja onder welke voorwaarden?
- Zo nee welke acties gaat Gedeputeerde Staten ondernemen om uiterlijk op 1 mei 2020 het plan 

van aanpak te ontvangen?

Vraag 5: Wanneer de gemeente Lelystad niet tijdig voldoet aan de haar verplichte wettelijke taken 
t.a.v. huisvesting statushouders, welke rol pakt Gedeputeerde Staten vanuit de gestelde 
beleidskaders interbestuurlijk toezicht en daarvoor beschikbare instrumenten?



Antwoord: Zie antwoord op vraag 5.

Antwoord: Nee, wij hebben daarvoor geen aanwijzingen.

Vraag 7: Zijn er volgens het college van Gedeputeerde Staten aanwijzingen dat er statushouders in 
Lelystad die nu al in de problemen komen vanwege gebrek aan huisvesting? 
Zo ja, wat is de aard en de omvang van deze problemen?

Vraag 8: Mochten de maatregelen die genomen worden in verband met het coronavirus inderdaad 
belemmerend en vertragend werken, heeft het college vanuit de andere Flevolandse gemeenten 
signalen ontvangen dat dit ook voor hen problemen kan gaan opleveren voor de doelstelling dit 
jaar?
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Vraag 6: Wanneer gaat de provincie over tot vervolgstappen richting de gemeente Lelystad 
conform de interventieladder?

Antwoord: Ja, door enkele gemeenten is aangegeven dat de huisvesting van statushouders door de 
Coronacrisis voorlopig is stop gezet. Dit komt mede doordat veel ketenpartners, zoals
Vluchtelingenwerk en woningbouwcoöperaties, hun werkzaamheden op gebied van huisvesting 
hebben opgeschort. Gevolg hiervan is dat de taakstelling over de 1® helft van 2020 waarschijnlijk 
niet door alle gemeenten gehaald gaan worden. De gemeenten doen er alles aan om dit met de 
betrokken partijen te voorkomen.




